
Mondelinge vragen PS 8 juli 2019 fractie PvdD 

  
Naar aanleiding van beantwoorde vragen over de grote biomassacentrale in Diemen, de behandeling 

van de vvgb in gemeente Diemen, maar zeker door de protestmars van kinderen afgelopen 

woensdag leven er bij de Partij voor de Dieren een aantal prangende vragen. 

Aanleiding is dat Vattenfall/Nuon voornemens om 211.754 ton hout per schip uit het buitenland te 

halen om in een nieuwe en grootste houtoven - die geholpen wordt door gasbranders - op te stoken. 

Dit is niet duurzaam, werkt grootschalige bomenkap in de hand en veroorzaakt luchtverontreiniging 

in een regio, die door schepen, auto’s en vliegtuigen al zo ongezond is.  

De vragen zijn opgedeeld in vier blokjes: ZZS, Stikstof, het Convenant en het vervolg. 

Zeer Zorgwekkende Stoffen 
Hoewel Kwik en Cadmium in lage concentraties in hout voorkomen, wordt er wel heel veel hout 

verstookt. Het gevolg is 2,78 Kg Kwik per jaar en ruim 20kg Cadmium + nog andere zware metalen. 

Gevolg: bijna 70 Kg aan ZZS1.  Alleen kijkende naar Kwik en Cadmium vallen deze beide in de 

Stofklasse ZZS-MVP1. Hiervoor geldt een vrijstellingsgrens van 0,075 kg/jaar2.  Deze vrijstellingsgrens 

kan gezien worden als strengste ZZS-norm. 

Hierover hebben we de volgende vragen: 

1. In de beantwoording van schriftelijke vragen (35-2019) over de Zeer Zorgwekkende Stoffen 

wordt gemeld dat “Nuon/Vattenfall zal kunnen voldoen aan de strengste ZZS-normen”. Kan 

GS uitleggen hoe de 22,78kg MVP1 kan voldoen aan de vrijstellingsgrens van 0,075kg in het 

activiteitenbesluit milieubeheer?  

 

2. Hoe wordt er door GS omgegaan met de ZZS-stoffen in de vergunningverlening van deze 

biomassacentrale? 

Stikstof 
De aanvraag en de ontwerpvergunning is gebaseerd op de PAS. Deze zullen deels aangepast moeten 

worden3. 

Minister Schouten geeft aan in de Brief “Stand van zaken PAS voor de korte termijn” van 27 juni dat 

stikstofruimte gezocht moet worden in interne of externe saldering. In dit geval lijkt het dat er 

gekozen is voor interne saldering door NUON. Om de interne saldering mogelijk te maken wordt een 

geactualiseerde Calculator beschikbaar gesteld, door het ministerie.  

3. Klopt het dat er inderdaad interne saldering wordt gebruikt om de stikstof uitstoot van de 

centrale mogelijk te maken? 

 

4. Wordt er gewacht met het aanpassen van de aanvraag en de ontwerpvergunning tot de 

geactualiseerde Calculator beschikbaar is?  

 

                                                           
1 Royal Haskoning 8 mei 2019 
2 https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0022762&hoofdstuk=2&afdeling=2.3&artikel=2.6&z=2019-07-
01&g=2019-07-01 
3 Document: “beantwoording techn. Vragen Ons Diemen inzake VVGB biomassacentrale” 



5. Qua voertuig bewegingen is er geen duidelijkheid welke haven gebruikt wordt voor de 

aanlevering van het hout. Welke gevolgen dit heeft voor de stikstof uitstoot? Is dit geen 

omissie in de Stikstofuitstoot berekening?  

 

Convenant 
Het convenant wordt in juli 2019 ondertekend, zodra de vvgb door Diemen is afgegeven4. In dit 

Convenant staat 12 jaar + 1 jaar uitloop voor het continue verstoken van hout toe, de basislast. 

Aangevuld zolang het nodig is. De Convenant wordt wellicht ondertekend door diverse partijen, ook 

de provincie.  

6. Waarom is ervoor gekozen dat er ontsnappingsclausules in het Convenant zitten en dat het 

Convenant door alle partijen beëindigd kan worden?5 

 

7. Welk mandaat heeft GS om dit Convenant te ondertekenen en wordt er inderdaad specifiek 

gewacht met de ondertekening, totdat de Gemeenteraad van Diemen de vvgb heeft 

afgegeven?  

 

Het vervolg   

 
8. In de beantwoording op de Statenvragen staat dat er geen wettelijk kader is waarop de 

vergunning geweigerd kan worden. Gemeente Diemen twijfelt nog of ze de vvgb gaan 

afgeven. Klopt het dat bij het niet afgeven van de vvgb de provincie geen vergunning kan 

afgeven? 

 

9. Het is een maatschappelijk beladen onderwerp. Hoe en op welke momenten wordt de 

Provinciale Staten betrokken bij verdere behandeling van dit vergunningsproces?  

 

 

                                                           
4 Uitspraak van wethouder Scholten tijdens de Raadsinformatie vergadering van 4 juli 2019 
5 Onderdeel 8.6 van het convenant 


